
Faculty Positions—Department of Chemistry, National Sun Yat-Sen University 
 
The Department of Chemistry invites applications for two faculty positions in the 
field of Organic, Inorganic, Physical, or Analytical Chemistry at all 
ranks. Postdoctoral experience is mandatory. A complete package, including (1) 
curriculum vitae with a publication list, (2) a research plan with start-up and 
instrument needs, (3) a brief statement of teaching interests, and (4) three letters of 
recommendation (including one from Ph.D. advisor), should be received by August 
31st, 2020. Please send the application to Search Committee, Department of 
Chemistry, National Sun Yat-sen University, 70 Lien-Hai Road, Kaohsiung 80424, 
Taiwan or via e-mail: jtlee@faculty.nsysu.edu.tw. 
 
 

國立中山大學化學系誠徵專任教師 
 
國立中山大學化學系將增聘專任教師 1 名。年齡、性別、職等 <助理教

授、副教授或教授 >不拘，專長為有機化學、無機化學、物理化學或分析化

學。助理教授申請人須具備化學博士學位，博士後研究或教研工作

經驗。意者請於 2020 年 8 月 31 日前將履歷表、代表論著、論著目錄、

研究計畫、擬教授課程各一份，以及介紹信三封 (需包含博士論文

指導教授推薦函 )逕寄至 80424 高雄巿西子灣蓮海路 70 號國立中山大學化學

系遴選委員會收或以電子郵件寄予 jtlee@faculty.nsysu.edu.tw 。 網 址 ：

http://chem.nsysu.edu.tw/bin/home.php 


